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Verslag van de raadscommissievergadering Sociaal Domein, Sport en Onderwijs d.d. 
30 juni 2022

Video van de live uitzending van deze raadscommissievergadering is te vinden via:
https://www.youtube.com/watch?v=X6jc6wGQw-k

Aanwezig
Voorzitter : Wim Meulenmeesters
Commissiegriffier : Peter-Paul Moors

Commissieleden : 11
CDA : Rick van Kessel, Erik Schoone
Dorpspartij : Yorick van Lieshout, Toon Coopmans
Lokale Realisten : Mieke Mickers, Bas Geerts
Sociaal Gemert-Bakel : Patricia Weel, Therese van den Eventuin,
VVD
D66

:
:

D Bastiaannet
Rene Leenders, Mariette van Erp,

Collegelid: Wilmie Steeghs (wethouder)
Ambtelijke vertegenwoordiging ten behoeve van het college: Ad van de Voort, Remco 
Groenendal, Rianne Schetters, Nienke Verhagen en Marlou Meertens.

1. Algemene mogelijkheid tot inspreken
Geen verzoek ontvangen om te mogen inspreken.

2. Openen commissievergadering en vaststellen van de agenda
De voorzitter opent de vergadering om 20.00.

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

3. Mondelinge vragen raadscommissieleden over niet geagendeerde onderwerpen
De voorzitter stelt vast dat geen verzoeken zijn ontvangen tot het stellen van mondelinge 
vragen aan het college.

4.a. Verslag van de vergadering van de raadscommissie op 2 juni 2022.
Op een vraag van de heer Van Kessel over enkele financiële zaken van de G.R, 
Peelgemeenten antwoordt wethouder Steeghs dat deze vraag is doorgeleid naar de G.R. en 
dat daar nog geen antwoord op ontvangen is. Zodra deze is ontvangen wordt deze 
doorgestuurd naar de raad. 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

4.b. Lijst met toezeggingen
De lijst wordt zonder opmerkingen vastgesteld.

4.c. Termijnplanning
De planning wordt vastgesteld.

5. Presentatie scenario’s huisvesting Commanderij College (Informerend).

Procesconclusie:
Kennis wordt genomen van de presentatie, die wordt verzorgd door de heren Bressers van 
de Commanderij, de heer Erwin Stoffelen van Laride en de heer Hazenveld namens de VV 
Gemert. De heer Bressers geeft aan dat de presentatie voorbereid is vanuit deze drie 

https://www.youtube.com/watch?v=X6jc6wGQw-k
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partijen en dat de heren Stoffelen en Hazenveld ook aan het woord zullen komen. 
Tevens aanwezig de heer Wim Timmermans, directeur locatie Marcropedius, de heren Eric 
Kanters en Frans v.d. Heijden van de VV Gemert. 

Beraadslaging - Opinies
Fracties nemen kennis van de presentatie en geven het college in overweging de 
haalbaarheidsstudie toe te passen op meerdere varianten. De raad wil in ieder geval een 
keuze kunnen maken en dan zijn meerdere varianten belangrijk.
Vragen worden tijdens de presentatie door de presentatoren beantwoord.
Wethouder Steeghs geeft aan dat de gemeenteraad in de gelegenheid gesteld wordt aan 
beeldvorming te doen omtrent dit project. De raad heeft eerder een motie aangenomen en dit 
is de uitwerking daarvan. De presentatie is bedoeld om de raad zich vroegtijdig een beeld te 
laten vormen over dit project. De opmerkingen, die vanavond gemaakt worden, worden voor 
22-9 uitgewerkt, want dan wordt de volgende stap genomen met een stuk dat opiniërend 
door de raad besproken kan worden. Op 6 oktober wordt de raad gevraagd een 
voorkeurslocatie uit te spreken, waardoor in de begroting 2023 een krediet gevoteerd kan 
worden. 

De voorzitter sluit de presentatie af onder dankzegging aan de presentatoren. 

6. Tegemoetkoming Corona Ventilatieregeling schoolgebouwen en 
vrijwilligersorganisatie (3ede gebundelde corona tegemoetkomingen voorstel). 

Procesconclusie
Het voorstel is rijp voor besluitvormende raadsbehandeling als hamerstuk.

Beraadslaging - Opinies
 De gestelde vragen worden door wethouder Steeghs beantwoord. 

De voorzitter sluit af met de conclusie dat het onderwerp als hamerstuk rijp is voor 
besluitvormende raadsbehandeling.

7. Kadernota begrotingsvoorstellen 2023  

Fracties zijn vooral benieuwd waarom de uitvoering in Gemert-Bakel zoveel beter gaat als in 
andere gemeenten, waar veelal grote tekorten zijn ontstaan. 

Wethouder Steeghs complimenteert in eerste instantie het team dat de uitvoering van de drie 
D’s voor haar rekening neemt. Zij heeft er behoefte aan dit in een openbare vergadering te 
doen. Dat de uitvoering in Gemert-Bakel zo positief is, komt door de inzet op preventie. In 
overleg met de partners proberen wij in een vroeg stadium aandacht te besteden aan de 
diverse problematieken. Zij meldt voorts dat 549 huishoudens een tegemoetkoming 
energielasten hebben ontvangen en daarnaast zijn 349 aanvragen ontvangen. Vanuit het 
college zal het armoedebeleid in de komende tijd in overleg met de belangenorganisaties 
bijgesteld worden. De niet beantwoorde vragen van de fracties van D66 en Sociaal Gemert-
Bakel zullen schriftelijk afgedaan worden. 

De voorzitter sluit af met de conclusie dat het onderwerp als bespreekstuk rijp is voor 
besluitvormende raadsbehandeling.

8.  Sluiting

Procesconclusie
Het voorstel is rijp voor besluitvormende raadsbehandeling als hamerstuk.

Beraadslaging – Opinies
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De voorzitter sluit de vergadering om 21.30 uur. Hij dankt daarbij de aanwezigen voor hun 
inbreng.  
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Voortgangslijst toezeggingen commissie

Datum Toezegging Afgedaan ja/nee
24 juni 2021 Kadernota:

• Consultatiebureau Bakel houdt de aandacht
20220405 De GGD heeft 
inmiddels met de Stem van 
Bakel het Parochiehuis 
bezocht en de afspraak is dat 
zij daarvoor met een plan en 
financiële onderbouwing 
komen. Hierop is het wachten.


